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Voorstel 

Onderwerp: 
Evaluatierapport BOA's

College van burgemeester 
en wethouders 
1 oktober 2019

Zaaknummer
115867
 

Portefeuillehouder
Jolanda de Witte

Openbaar

E-mailadres opsteller: 
j.v.d.bos@bar-organisatie.nl
 

 

Geadviseerd besluit
1. Op basis van het ‘Evaluatierapport inzet BOA’s’ te kiezen voor scenario 1, te weten het investeren 
in kwalitei

1. De kosten voor 2020 ten laste te brengen van de post 'onvoorzien'.

2. Voor de jaren 2021 en verder deze uitgave onderdeel laten uitmaken van de integrale 
afweging (gemeentebegroting).

Voorstel 
Inleiding
De Buitengewoon Opsporingsambtenaren (hierna BOA’s) spelen een belangrijke rol bij veiligheid en 
leefbaarheid in Albrandswaard. Zij hebben een breed takenpakket en houden toezicht in de openbare 
ruimte. Zij zijn onder andere actief op het gebied van afval, overlast, parkeren, handhaven van 
vergunningen en op het gebied van horeca.

De afgelopen periode is vanuit de BAR-organisatie de inzet van de BOA’s geëvalueerd. Hierbij is 
gekeken naar de wijze waarop onze BOA’s werken, zijn toegerust en de wijze waarop we hen daarin 
kunnen versterken. De resultaten van deze evaluatie vindt u in bijgaande rapportage. Hierbij is 
aansluiting gezocht op de motie ‘We zien onze BOA’s graag’ die uw gemeenteraad eind 2018 heeft 
aangenomen. 
In het evaluatierapport worden daarnaast verschillende scenario’s geschetst om de zichtbaarheid en 
doeltreffendheid van de BOA’s te verbeteren:

Scenario 1: investeren in kwaliteit
In dit scenario worden voorstellen gedaan om binnen de bestaande capaciteit efficiënter en effectiever 
te werk te kunnen gaan, zoals het investeren in digitale handhavingssoftware, portofoons en de 
zichtbaarheid van de BOA auto. 

Scenario 2: investeren in kwantiteit
In dit scenario wordt voorgesteld om te investeren in capaciteit, zoals het aanstellen van een extra 
BOA en het structureel werken met stagiaires.
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Scenario 3: investeren in kwaliteit en kwantiteit
In dit scenario wordt een combinatie van scenario 1 en 2 voorgesteld, zowel investeren in efficiency en 
effectiviteit als capaciteit.

Scenario 4: voortborduren op de ingezette weg
In dit scenario wijzigen we onze huidige aanpak niet. We blijven investeren in de samenwerking met 
de politie, houden integrale acties en werken incidenteel met stagiaires

Tijdens de Beraad en Advies vergadering van 16 september 2019 zijn deze scenario’s met u 
besproken. Het college stelt voor te besluiten tot scenario 1. Enerzijds gezien de financiële 
haalbaarheid van dit scenario ten opzichte van de overige scenario’s. Anderzijds is het college 
overtuigd van het belang om eerst te investeren in het verbeteren van de efficiency en effectiviteit. 
Daarnaast zal jaarlijks worden bezien in hoeverre de beschikbare middelen voldoende zijn, waarbij 
ook de capaciteit van de BOA's in het nog vast te stellen afvalbeleid wordt betrokken.

Dit voorstel is tevens voorgelegd aan de gemeenten Barendrecht en Ridderkerk. Beide colleges zijn 
voornemens ook te investeren in scenario 1.

Beoogd effect
De zichtbaarheid en doeltreffendheid van de BOA’s te verbeteren. 

Argumenten
1.1 Hiermee wordt voldaan aan uw wens vanuit de motie ‘We zien onze BOA’s graag’.
Eind 2018 heeft uw raad de motie ‘We zien onze BOA’s graag’ aangenomen. In deze motie riep u het 
college op met een rapport te komen, met daarin scenario’s om de zichtbaarheid en doeltreffendheid 
van onze BOA’s te verbeteren. 

1.2 Hiermee kan de zichtbaarheid en doeltreffendheid van onze BOA’s worden verbeterd.
Door te investeren in scenario 1 krijgen de BOA’s mogelijkheden om efficiënter en effectiever hun 
werk te doen. Ze kunnen hierdoor onder andere meer op straat aanwezig zijn, hebben zij kortere lijnen 
met de politie en zijn ze beter zichtbaar. 

1.3 Ook in Barendrecht en Ridderkerk is voorgesteld te investeren in scenario 1.
Aangezien we werken met 1 BOA team vanuit de BAR-organisatie is het van belang dat de 3 
gemeenten gezamenlijk investeren in kwaliteit. Inmiddels hebben ook Barendrecht en Ridderkerk 
hun voornemen uitgesproken te investeren in de maatregelen uit scenario 1.

Overleg gevoerd met
Burgemeester drs. J. de Witte. 

Kanttekeningen
2.1 De genoemde bedragen hebben we niet tijdig kunnen verwerken in de concept begroting 2020.

Bij de 1e tussenrapportage 2020 verwerken wij de financiële gevolgen. 

Uitvoering/vervolgstappen
Na besluitvorming worden de voorbereidingen getroffen om de beschreven maatregelen te treffen. 

Naar verwachting kunnen alle maatregelen in de 1e helft van 2020 worden gerealiseerd. Via de P&C-
cyclus wordt u op de hoogte gehouden van de voortgang.

Financiële informatie
De kosten ingaande 2020 van scenario 1 bedragen:

 Incidenteel        € 2.200
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 Structureel        € 15.500

De kosten voor 2020 ten laste te brengen van de post 'onvoorzien'.

Voor de jaren 2021 en verder deze uitgave onderdeel laten uitmaken van de integrale afweging 
(gemeentebegroting).

 

Communicatie/participatie na besluitvorming
Niet van toepassing.

 

Bijlagen
1. 2018-11-05 MOTIE II We zien onze BOA 's graag1362959 (003).pdf  
2. Evaluatierapport inzet Boa's Albrandswaard V3.docx  
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CONCEPT RAADSBESLUIT

Gemeenteraad:
11 november 2019

Zaaknummer:
115867

Onderwerp:
Evaluatierapport BOA's

De raad van de gemeente Albrandswaard,

gelezen het voorstel van het college van burgemeester en wethouders op 1 oktober 2019,

BESLUIT:

1. Op basis van het ‘Evaluatierapport inzet BOA’s’ te kiezen voor scenario 1, te weten het investeren 
in kwalitei

1. De kosten voor 2020 ten laste te brengen van de post 'onvoorzien'.

2. Voor de jaren 2021 en verder deze uitgave onderdeel laten uitmaken van de integrale 
afweging (gemeentebegroting).


